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Rada Gminy Świerklaniec 

Radni 

Protokół nr LXI/22 

LXI Sesja w dniu 26 maja 2022 r.  

Obrady rozpoczęto 26 maja 2022 r. o godz. 14:30, a zakończono 

o godz. 17:11 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków (lista obecności stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu). 

 

1. Otwarcie sesji.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jarosław Wasążnik otworzył LXI sesję Rady Gminy Świerklaniec, 

po czym przywitał zebranych Radnych i gości.  

Radny Michał Nolewajka zwrócił się z prośbą o powstanie i uczczenie minutą ciszy pamięci Pana 

Wojciecha Maruszewskiego, który przez wiele lat pełnił funkcję Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Świerklańcu. 

Pan Jarosław Wasążnik, Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że sesja została zwołana na 

podstawie art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym.  W dalszej części odczytał informację 

związaną z przetwarzaniem danych osobowych RODO dotyczącą udziału w sesji Rady Gminy 

Świerklaniec. Na podstawie elektronicznej listy obecności stwierdził, że obrady są prawomocne. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Porządek obrad niniejszej sesji przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja o funkcjonowaniu w Gminie Świerklaniec ustawy o utrzymaniu czystości 

i porządku w gminach. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 476 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na lata 2022-

2025. 
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5. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 477 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Tarnogórskiemu na rzecz opracowania Programu Rozwoju Tras Rowerowych na 

obszarze Powiatu Tarnogórskiego. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 478 w sprawie zamiany nieruchomości. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 479 w sprawie zbycia nieruchomości. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 480 w sprawie zbycia nieruchomości. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 481 w sprawie zbycia nieruchomości. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 482 w sprawie zbycia nieruchomości. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 483 w sprawie zbycia nieruchomości. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 484 w sprawie zbycia nieruchomości. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 485 w sprawie zbycia nieruchomości. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 486 w sprawie zbycia nieruchomości. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 487 w sprawie zbycia nieruchomości. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 488 w sprawie zbycia nieruchomości. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 489 w sprawie zbycia nieruchomości. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 490 w sprawie ustalenia na terenie gminy Świerklaniec 

stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości 

zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 

nieruchomości kompostujących bioodpady. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 491 w sprawie określenia rodzaju dodatkowych usług 

świadczonych przez Gminę Świerklaniec w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości zamieszkałych, zagospodarowania tych odpadów, sposobu ich 

świadczenia oraz określenia wysokości cen za te usługi. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 492 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Świerklańcu za 

2021 rok. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 493 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 494 w sprawie zmiany Wieloletniej prognozy 

Finansowej Gminy Świerklaniec na lata 2022-2037. 

23. Przyjęcie protokołu z sesji w dniu 28.04.2022 r. 

24. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał Rady Gminy, działalności w okresie 

międzysesyjnym oraz innych istotnych dla Gminy spraw. 
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25. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

26. Informacje i komunikaty w sprawach bieżących. 

27. Zakończenie. 

 

3. Informacja o funkcjonowaniu w Gminie Świerklaniec ustawy o utrzymaniu 

czystości i porządku w gminach. 

W dyskusji udział wzięli: 

• Pani Marta Loska, Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, poinformowała, że co roku 

przedstawiana jest informacja o funkcjonowaniu w Gminie Świerklaniec ustawy 

o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. W dalszej części przedstawiła najważniejsze 

informacje na temat funkcjonowania gospodarki odpadami komunalnymi, 

z uwzględnieniem informacji na temat ustalonych stawek za odbiór i zagospodarowanie 

odpadów komunalnych oraz zastosowanej ulgi dla osób deklarujących kompostowanie 

odpadów biodegradowalnych, a także informacji na temat przekazanych kompostowników. 

Następnie przestawiła informacje na temat składanych przez mieszkańców deklaracji i ich 

zakresu. W dalszej kolejności odniosła się do limitów, które zostały nałożone na 

poszczególne frakcje odpadów odbieranych na gminnym placu gospodarczym.  Dodała, że 

istnieją osoby, które nie ponoszą opłat z tytułu gospodarki odpadami komunalnymi, jednak 

na bieżąco są prowadzone postępowania egzekucyjne. Nadmieniła, że dzięki przekazaniu 

kompostowników mieszkańcom w Gminie Świerklaniec udało się spełnić wymóg dotyczący 

uzyskanego stopnia recyclingu. Dodała, że problemem jest ciągle rosnąca ilość odpadów 

przypadająca na jednego mieszkańca, która w 2021 roku wyniosła już ok. 525 kg, przy czym 

średnia ilość na mieszkańca w Polsce wg danych GUS wyniosła 350 kg. 

• radny Zbigniew Jarka zwrócił się z zapytaniem, ile osób zalega z ponoszeniem opłat za 

odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych. W dalszej części wyraził swoją opinię, 

że mieszkańcy Gminy Świerklaniec wytwarzają taką samą ilość odpadów co gminy 

sąsiednie, jednak luka w ilości osób zarejestrowanych w systemie gospodarki odpadami 

powoduje, że średnia ilość wytwarzanych odpadów na mieszkańca jest większa.  

• Pani Marta Loska, Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, poinformowała, że 

w przypadku 949 nieruchomości odnotowano zaległości w ponoszeniu opłat za odbiór 

i zagospodarowanie odpadów. W dalszej części poinformowała, że nie ma metody, która 



4 
 

umożliwia ujęcie wszystkich osób w systemie gospodarki odpadami komunalnymi. Dodała, 

że różnica w systemie gospodarki odpadami wynosi około 9 %. 

• Radny Zbigniew Jarka zwrócił się z zapytaniem, ile nieruchomości występuje w Gminie 

Świerklaniec. 

• Pani Marta Loska, Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, poinformowała, że ilość 

nieruchomości objętych systemem gospodarki odpadami to około 3800 nieruchomości,  

• Pan Marek Cyl, Wójt Gminy, poinformował, że upomnienia są wystosowywane, już po 

wystąpieniu zaległości w opłatach za odbiór i zagospodarowanie odpadów za jeden 

miesiąc. Dodał, że część zadłużenia jest regulo9wana przez mieszkańców.  

• radny Kazimierz Flakus zwrócił się z zapytaniem, czy w poprzednich latach limity odnośnie 

stopnia recyclingu nie zostały osiągnięte. 

• Pani Marta Loska, Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, poinformowała, że 

w poprzednich latach również osiągnięto wymagane poziomy recyclingu odpadów, jednak 

z każdym rokiem limity wzrastają. Nadmieniła, że w ubiegłym roku, aż 69 gmin nie 

osiągnęło odpowiedniego wskaźnika recyclingu, co wiązało się z koniecznością zapłaty kary 

z tego tytułu.  

• radny Kazimierz Flakus (Ad Vocem) zwrócił się z zapytaniem, czy firma wykonująca usługę 

na rzecz Gminy Świerklaniec jest zobowiązana do uzyskania określonych poziomów 

recyclingu. W dalszej części odniósł się do zmieniającej się ilości wytwarzanych odpadów 

zmieszanych, między innymi poprzez zmianę sposobu ogrzewania nieruchomości. 

Następnie poruszył temat kompostowania odpadów biodegradowalnych. 

• Pani Marta Loska, Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, poinformowała, że wzrost 

masy odpadów nie powoduje zaburzeń w ich segregacji. Zaznaczyła, że ilość odpadów 

zmieszanych spada, a rośnie ilość odpadów segregowanych. Dodała, że firma Remondis nie 

osiągnęła wymaganych poziomów recyclingu, a ich osiągnięcie na poziomie Gminy było 

możliwie wyłącznie dzięki kompostowaniu odpadów biodegradowalnych przez 

mieszkańców.  

• radny Kazimierz Flakus zwrócił się z zapytaniem, czy firma Remondis poniesie jakieś 

konsekwencje w związku z nieuzyskaniem wymaganych poziomów recyclingu. Następnie 

podziękował pracownikom Urzędu Gminy za pracę wykonywaną w zakresie systemu 

gospodarki odpadami komunalnymi. Dodał, że w sprawozdaniu powinny zostać zawarte 

wnioski, co można zmienić na przyszłość, aby usprawnić działanie systemu.  
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• Pani Marta Loska, Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, poinformowała, że 

wnioskiem końcowym może być fakt, że ilość wytwarzanych odpadów w przeliczeniu na 

mieszkańca jest bardzo duża, a maksymalna dopuszczalna wysokość opłat za odbiór 

i zagospodarowanie odpadów komunalnych jest niewystarczająca do pokrycia wszystkich 

kosztów.  

• radny Łukasz Lesik poinformował, że ustawa o utrzymaniu czystości i porządku w gminach 

obejmuje również odbiór i zagospodarowanie nieczystości płynnych. Następnie zwrócił się 

z zapytaniem, ile zbiorników bezodpływowych lub oczyszczalni przydomowych występuje 

w Gminie Świerklaniec.  

• Pani Marta Loska, Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, poinformowała, że ustawa 

o utrzymaniu czystości i porządku w gminach obejmuje szereg zadań i obowiązków, które 

częściowo dotyczą Urzędu Gminy, a częściowo właścicieli nieruchomości. W dalszej części 

poinformowała, że gmina prowadzi ewidencje zbiorników bezodpływowych oraz 

przydomowych oczyszczalni ścieków. Dodała, że prowadzonych jest wiele kontroli 

w zakresie gospodarki nieczystościami płynnymi.  

• Pani Anna Kubica, Zastępca Wójta Gminy, poinformowała, że Gmina Świerklaniec corocznie 

składa sprawozdanie w zakresie Krajowego Programu Oczyszczania Ścieków Komunalnych 

w zakresie aglomeracji. Dodała, że aglomeracją objętych jest 11 515 mieszkańców, z czego 

7000 korzysta z sieci kanalizacji sanitarnej, 448 osób korzysta z przydomowych oczyszczalni 

ścieków, natomiast pozostali mieszkańcy korzystają z zbiorników bezodpływowych. 

• radny Łukasz Lesik (Ad Vocem) zwrócił się z zapytaniem dotyczącym przeprowadzenia 

kontroli zbiorników bezodpływowych występujących na terenie Zalewu Nakło – Chechło.  

• Pani Anna Kubica, Zastępca Wójta Gminy, poinformowała, że wiele z domków posiada 

wspólne zbiorniki bezodpływowe. Nadmieniła, że prowadzone są prace związane 

z montażem indywidualnych wodomierzy do każdego domku rekreacyjnego. Dodała, że 

właściciele nieruchomości na terenie Zalewu Nakło – Chechło otrzymali informację 

o konieczności budowy indywidualnych zbiorników bezodpływowych. Na dzień dzisiejszy 

nie zostały jeszcze nałożone kary, jednak zostały wyznaczone terminy na wykonanie 

wymienionych zadań. 

• radny Tadeusz Ledwoń przedstawił szacunkowe wyliczenia odnośnie strat występujący 

w budżecie gminy w związku z nieponoszeniem opłat za odbiór i zagospodarowanie 

odpadów komunalnych przez mieszkańców w odniesieniu do ilości przesłanych upomnień.  
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• Pan Marek Cyl, Wójt Gminy, poinformował, że w przedstawionych obliczeniach założono, 

że mieszkańcy, do których wysyłano upomnienia nie ponosili opłat przez 12 miesięcy, co 

jest niezgodne z prawdą.   

• radny Zbigniew Jarka poinformował, że średnia zaległość na nieruchomość wynosi 700 zł.  

• radny Tadeusz Ledwoń wyraził swoją opinię, że w informacji powinny zostać zawarte dane 

odnośnie ilości uregulowanych należności po wystosowaniu upomnień.  

• radny Łukasz Lesik zwrócił się z zapytaniem, czy są prowadzone kontrole w zakresie 

weryfikacji złożonych w deklaracji informacji.  

• Pani Marta Loska, Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, poinformowała, że została 

przeprowadzona kompleksowa kontrola osób, które zadeklarowały kompostowanie 

odpadów biodegradowalnych pod względem posiadanych kompostowników i ich 

funkcjonowania. Nadmieniła, że dokonano zmian pod względem sposobu odbioru 

odpadów biodegradowalnych spod posesji. Nadmieniła, że nieosiągnięcie poziomów 

recyclingu przez firmę wykonującą usługę odbioru i zagospodarowania odpadów 

biodegradowalnych powoduje wszczęcie procedury zmierzający do nałożenia kary na 

wykonawcę.  

• Pan Jarosław Wasąznik, Przewodniczący Rady Gminy, odniósł się do średniej stawki 

zaległości na nieruchomość, która została przedstawiona przez Radnego Zbigniewa Jarkę.  

• radny Eugeniusz Wajs zwrócił się z prośbą o przedstawienie ilości osób, które nie ponoszą 

opłat za odbiór i zagospodarowanie odpadów przez minimum pół roku.  

• Pan Jarosław Wasążnik, Przewodniczący Rady Gminy wyraził swoją opinię, że istnieje 

możliwość określenia ilości osób, które notorycznie nie ponoszą opłat za odbiór 

i zagospodarowanie odpadów. 

• Pan Marek Cyl, Wójt Gminy, wyraził swoją opinię, że należy mieszkańcom przedstawiać 

informacje na temat gospodarowania odpadów.  

• Pani Marta Loska, Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, poinformowała, że 

informacja odnośnie wysłanych upomnień wymagałoby stworzenia zestawienia 949 

pozycji, które ze względu na ochronę danych w części musiałyby podlegać anonimizacji. 

Dodała, że upomnienia wysyłane są już w momencie niedokonania opłat za jeden miesiąc, 

w związku z czym takie zestawienie obejmowały szeroki zakres.  

• radny Eugeniusz Wajs wyraził swoją opinię, że w informacji o funkcjonowaniu w Gminie 

Świerklaniec ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach powinny być zawarte 
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informacje o osobach posiadających zaległości w ponoszeniu opłat. W dalszej części wyraził 

swoją opinię, że numer działki oraz adres nie jest daną osobową.  

• Pani Marta Loska, Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, poinformowała, że po 

numerze nieruchomości można wywnioskować, w którym miejscu mieszka osoba 

zalegająca z opłatami i kto to jest, w związku z czym jest to dana osobowa. Dodała, że 

zestawienie osób notorycznie zalegających z opłatami wymagałoby szerokiej analizy 

posiadanych danych w zakresie wysłanych upomnień.  

• Pan Jarosław Wasążnik, Przewodniczący Rady Gminy, poinformował, że nie można 

przekazać informacji na temat posiadanych zaległości wraz ze wskazaniem numeru 

nieruchomości, ponieważ jest to dana poufna, a udostępnienie tego typu danych wiąże się 

z naruszeniem ochrony danych osobowych i nałożeniem kary na Gminę Świerklaniec.  

• Mecenas Bartosz Kania, Radca Prawny, poinformował, że nie można przekazać tego typu 

danych do informacji publicznej.  

• radny Eugeniusz Wajs zwrócił się z zapytaniem dotyczącym informacji przedstawianych 

w systemie w zakresie zaległości. 

• Pani Marta Loska, Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, poinformowała, że system 

przedstawia szczegółowe informacje dotyczące zaległości występujących na danej 

nieruchomości.  

• Pan Marek Cyl, Wójt Gminy, wyraził swoje zdziwienie, odnośnie wnioskowania 

o przedstawienia zestawienia odnośnie zaległości w ponoszeniu opłat za odbiór 

i zagospodarowanie odpadami komunalnymi poszczególnych mieszkańców. Nadmienił, że 

na bieżąco są prowadzone postępowania egzekucyjne.  

Informacja o funkcjonowaniu w Gminie Świerklaniec ustawy o utrzymaniu czystości i porządku 

w gminach, stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 476 w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz przeciwdziałania 

narkomanii na lata 2022-2025. 

Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych wydała pozytywną opinię do projektu uchwały 

nr 476 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

przeciwdziałania narkomanii na lata 2022 – 2025. 
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W dyskusji udział wzięli: 

• Pani Anna Wesołowska, Pełnomocnik Wójta ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii, poinformowała, że zmiany dotyczą 

sposobu zapisu realizatora uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 476 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na lata 2022-2025.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Jacek Grysko, 

Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, 

Eugeniusz Wajs, Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Siwy 

Uchwała Nr LXI/454/22 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na lata 2022-2025, stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu.  

 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 477 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Tarnogórskiemu na rzecz opracowania Programu 

Rozwoju Tras Rowerowych na obszarze Powiatu Tarnogórskiego.  

 

Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 477 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tarnogórskiemu na rzecz opracowania 

Programu Rozwoju Tras Rowerowych na obszarze Powiatu Tarnogórskiego.  
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W dyskusji udział wzięli: 

• Pani Anna Kubica, Zastępca Wójta Gminy, poinformowała, że przedmiotowa uchwała jest 

związana z podpisaniem listu intencyjnego przez wszystkie gminy Powiatu Tarnogórskiego 

w celu opracowywania sieci ścieżek rowerowych. Nadmieniła, że podjęcie uchwały 

umożliwi podpisanie porozumienia, które spowoduje stworzenie opracowania Programu 

Rozwoju Tras Rowerowych na obszarze Powiatu Tarnogórskiego.  

• Radny Kazimierz Flakus poinformował, że w Powiecie Tarnogórskim była opracowywana 

lista dróg rowerowych. W dalszej części zwrócił się z zapytaniem odnośnie ilości ścieżek 

rowerowych przebiegających przez Gminę Świerklaniec. W dalszej kolejności przedstawił 

przebieg trasy, która była określona przed laty.  

• Pan Jarosław Wasążnik, Przewodniczący Rady Gminy, poinformował, że Radny Kazimierz 

Flakus przedstawił cenne informacje, które mogą zostać wykorzystane przy tworzeniu 

nowego opracowania. W dalszej części poinformował, że został powołany Powiatowy 

Oficer Rowerowy. Następnie przedstawił koncepcję planowanego opracowania.  

• radny Kazimierz Flakus poinformował, że nie posiadał wiedzy o tym, że omawiane 

opracowanie ma obejmować tak szeroki zakres. W dalszej części wyraził swoją opinię, że 

jeżeli zostały poniesione koszty związane z wykonaniem takiego opracowania kilka lat 

temu, to warto je wykorzystać w nowym opracowaniu.  

• Pani Anna Kubica, Zastępca Wójta Gminy, podziękowała, za przekazanie informacji w tym 

zakresie. Dodała, że jeżeli wspomniane opracowanie jest w Powiecie Tarnogórskim to 

zostanie one wykorzystane w bieżącym opracowaniu, który będzie podlegać aktualizacji. 

Ponieważ opracowanie planu ścieżek rowerowych umożliwi składanie wniosków w sprawie 

pozyskania środków na wybudowanie ścieżek rowerowych. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 477 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Tarnogórskiemu na rzecz opracowania Programu Rozwoju Tras Rowerowych na obszarze Powiatu 

Tarnogórskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Jacek Grysko, 
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Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, 

Eugeniusz Wajs, Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Siwy 

 

Uchwała Nr LXI/455/22 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tarnogórskiemu na 

rzecz opracowania Programu Rozwoju Tras Rowerowych na obszarze Powiatu Tarnogórskiego, 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 478 w sprawie zamiany nieruchomości.  

Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 478 

w sprawie zamiany nieruchomości. 

W dyskusji udział wzięli: 

• Pani Ludmiła Jaśkiewicz, Kierownik Referatu Geodezji, Planowania Przestrzennego, 

Gospodarki Gruntami i Nieruchomości, poinformowała, że nieruchomość podlegająca 

wymianie jest zlokalizowana pomiędzy ul. Mrożka a ul. Szymborskiej w Nakle Śląskim. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 478 w sprawie zamiany nieruchomości.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Jacek Grysko, 

Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, 

Eugeniusz Wajs, Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Siwy 

Uchwała Nr LXI/456/22 w sprawie zamiany nieruchomości, stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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7. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 479 w sprawie zbycia nieruchomości. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 479 

w sprawie zbycia nieruchomości. 

W dyskusji udział wzięli: 

• Pani Ludmiła Jaśkiewicz, Kierownik Referatu Geodezji Planowania Przestrzennego, 

Gospodarki Gruntami i Nieruchomościami, poinformowała, że nieruchomość objęta 

niniejszym projektem uchwały będzie mogła podlegać zbyciu w trybie przetargu 

ograniczonego. Dodała, że została ona przedstawiona ponownie do rozpatrzenia.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 479 w sprawie zbycia nieruchomości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Jacek Grysko, 

Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, 

Eugeniusz Wajs, Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Siwy 

Uchwała Nr LXI/457/22 w sprawie zbycia nieruchomości, stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 480 w sprawie zbycia nieruchomości. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 480 

w sprawie zbycia nieruchomości. 

W dyskusji udział wzięli: 

• Pani Ludmiła Jaśkiewicz, Kierownik Referatu Geodezji Planowania Przestrzennego, 

Gospodarki Gruntami i Nieruchomościami, poinformowała, że nieruchomość znajduje się 

w pobliżu siedziby PKM Świerklaniec. W miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego, jest przeznaczone na zabudowę mieszkaniowo – usługową. Dodała, że 
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zbycie niniejszej nieruchomości spowoduje wpływ do budżetu w gminie w szacowanej 

wartości 340.000,00 zł.  

• Pan Marek Cyl, Wójt Gminy, wnioskodawcą inicjacji zbycia przez Gminę omawianej 

nieruchomości było PKM Świerklaniec w celu zwiększenia bazy i poszerzenia taboru 

o autobusy wodorowe. Zaznaczył, że nieruchomość będzie podlegała zbyciu w wyniku 

przetargu nieograniczonego.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 480 w sprawie zbycia nieruchomości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Jacek Grysko, 

Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, 

Eugeniusz Wajs, Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Siwy 

Uchwała Nr LXI/458/22 w sprawie zbycia nieruchomości, stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 481 w sprawie zbycia nieruchomości.  

Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 481 

w sprawie zbycia nieruchomości. 

W dyskusji udział wzięli: 

• Pani Ludmiła Jaśkiewicz, Kierownik Referatu Geodezji Planowania Przestrzennego, 

Gospodarki Gruntami i Nieruchomościami, poinformowała, że działki przeznaczone do 

zbycia określone w projektach uchwał od 481 do 489 dotyczą nieruchomości, która uległa 

podziałowi geodezyjnemu. Dodała, że przed podziałem została wydana zgoda na zbycie 

nieruchomości. Wśród wymienionych nieruchomości, część z nich będzie podlegać zbyciu 

w przetargu nieograniczonym, a część w przetargu ograniczonym.  
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Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 481 w sprawie zbycia nieruchomości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Jacek Grysko, 

Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, 

Eugeniusz Wajs, Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Siwy 

Uchwała Nr LXI/459/22 w sprawie zbycia nieruchomości, stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

10.  Rozpatrzenie projektu uchwały nr 482 w sprawie zbycia nieruchomości.  

Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 482 

w sprawie zbycia nieruchomości. 

W dyskusji udział wzięli: 

• Pani Ludmiła Jaśkiewicz, Kierownik Referatu Geodezji, Planowania Przestrzennego, 

Gospodarki Gruntami i Nieruchomościami, poinformowała, że zbycie omawianej 

nieruchomości odbędzie się w procedurze przetargu ograniczonego.   

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 482 w sprawie zbycia nieruchomości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Jacek Grysko, 

Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, 

Eugeniusz Wajs, Jarosław Wasążnik 
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NIEOBECNI (1) 

Jerzy Siwy 

Uchwała Nr LXI/460/22 w sprawie zbycia nieruchomości, stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

11.  Rozpatrzenie projektu uchwały nr 483 w sprawie zbycia nieruchomości.  

Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji wydała pozytywna opinię do projektu uchwały nr 483 

w sprawie zbycia nieruchomości. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 483 w sprawie zbycia nieruchomości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Jacek Grysko, 

Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, 

Eugeniusz Wajs, Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Siwy 

Uchwała Nr LXI/461/22 w sprawie zbycia nieruchomości, stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

12.  Rozpatrzenie projektu uchwały nr 484 w sprawie zbycia nieruchomości.  

Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 484 

w sprawie zbycia nieruchomości. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 484 w sprawie zbycia nieruchomości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Jacek Grysko, 

Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, 

Eugeniusz Wajs, Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Siwy 

Uchwała Nr LXI/462/22 w sprawie zbycia nieruchomości, stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

  

13.  Rozpatrzenie projektu uchwały nr 485 w sprawie zbycia nieruchomości. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 485 

w sprawie zbycia nieruchomości. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 485 w sprawie zbycia nieruchomości.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Jacek Grysko, 

Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, 

Eugeniusz Wajs, Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Siwy 

Uchwała Nr LXI/463/22 w sprawie zbycia nieruchomości, stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

14.  Rozpatrzenie projektu uchwały nr 486 w sprawie zbycia nieruchomości.  

Komisja Gospodarki, budżetu i Inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 486 

w sprawie zbycia nieruchomości. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 486 w sprawie zbycia nieruchomości. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Jacek Grysko, 

Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, 

Eugeniusz Wajs, Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Siwy 

Uchwała Nr LXI/464/22 w sprawie zbycia nieruchomości, stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

 

15.  Rozpatrzenie projektu uchwały nr 487 w sprawie zbycia nieruchomości. 

Komisja Gospodarki, budżetu i Inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 487 

w sprawie zbycia nieruchomości. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 487 w sprawie zbycia nieruchomości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Jacek Grysko, 

Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, 

Eugeniusz Wajs, Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Siwy 

Uchwała Nr LXI/465/22 w sprawie zbycia nieruchomości, stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 

16.  Rozpatrzenie projektu uchwały nr 488 w sprawie zbycia nieruchomości. 

Komisja Gospodarki, budżetu i Inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 488 

w sprawie zbycia nieruchomości. 
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Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 488 w sprawie zbycia nieruchomości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Jacek Grysko, 

Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, 

Eugeniusz Wajs, Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Siwy 

Uchwała Nr LXI/466/22 w sprawie zbycia nieruchomości, stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

17.  Rozpatrzenie projektu uchwały nr 489 w sprawie zbycia nieruchomości. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 489 

w sprawie zbycia nieruchomości. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 489 w sprawie zbycia nieruchomości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Jacek Grysko, 

Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, 

Eugeniusz Wajs, Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Siwy 

Uchwała Nr LXI/467/22 w sprawie zbycia nieruchomości, stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 10 minut przerwy. 
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18.  Rozpatrzenie projektu uchwały nr 490 w sprawie ustalenia na terenie gminy 

Świerklaniec stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia wysokości zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości kompostujących 

bioodpady. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 490 

w sprawie ustalenia na terenie gminy Świerklaniec stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi właścicieli nieruchomości kompostujących bioodpady. 

W dyskusji udział wzięli: 

• Pan Marek Cyl, Wójt Gminy, zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały nr 490 w sprawie 

ustalenia na terenie gminy Świerklaniec stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości kompostujących bioodpady w § 1. ust. 2 

zamiast kwoty 117 zł trzykrotność, wprowadza się kwotę 78 zł dwukrotność. Nadmienił, że 

w uzasadnieniu nie ma konieczności wprowadzenia tej autopoprawki, ponieważ nie jest to 

część składowa uchwały.  

• Pani Marta Loska, Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, poinformowała, że projekt 

uchwały powstał w konsekwencji rozstrzygniętego przetargu na odbiór i zagospodarowanie 

odpadów komunalnych od mieszkańców gminy. Dodała, że konieczne było 

przeprowadzenie kalkulacji w związku z zaproponowanymi stawkami wykonawcy. 

Nadmieniła, że na podstawie przeprowadzonych wyliczeń stawki za odbiór odpadów za 

osobę za miesiąc, stawka będzie musiała ulec zwiększeniu.  W przetargu złożyła ofertę tylko 

firma Remondis z Tarnowskich Gór. Następnie przedstawiła różnicę stawek obecnie 

obowiązujący w stosunku do stawek przedstawionych w ofercie przetargowej. W dalszej 

kolejności przedstawiła elementy, które powinny być uwzględnione przy wyliczaniu stawek 

za odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych. Następnie przedstawiła 

maksymalną możliwą do ustalenia stawkę. Dodała, że każda z przedstawionych stawek, 

będzie powodować konieczność dopłacania z budżetu gminy do system gospodarki 

odpadami komunalnymi.  
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• radny Eugeniusz Wajs poruszył temat wsparcia rodzin ubogich w ponoszeniu opłat za 

odbiór i zagospodarowanie odpadów.  

• Pani Anna Kubica, Zastępca Wójta Gminy, wyraziła swoją opinię, że można rozważyć 

sposób wsparcia rodzin najbardziej ubogich. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 490 w sprawie ustalenia na terenie gminy Świerklaniec stawki 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości zwolnienia w części 

z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości kompostujących 

bioodpady z autopoprawką.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, Tomasz 

Kania, Michał Nolewajka, Jarosław Wasążnik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Kazimierz Flakus, Zbigniew Jarka, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Eugeniusz Wajs 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Siwy 

Uchwała Nr LXI/468/22 w sprawie ustalenia na terenie gminy Świerklaniec stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości zwolnienia w części z opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości kompostujących bioodpady, 

stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

19.  Rozpatrzenie projektu uchwały nr 491 w sprawie określenia rodzaju 

dodatkowych usług świadczonych przez Gminę Świerklaniec w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych, zagospodarowania tych odpadów, sposobu ich świadczenia 

oraz określenia wysokości cen za te usługi. 
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Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 491 

w sprawie określenia rodzaju dodatkowych usług świadczonych przez Gminę Świerklaniec 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych, 

zagospodarowania tych odpadów, sposobu ich świadczenia oraz określenia wysokości cen za te 

usługi. 

W dyskusji udział wzięli: 

• Pani Marta Loska, Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, poinformowała, że projekt 

uchwały jest efektem przeprowadzonego postępowania przetargowego. W dalszej części 

szczegółowo przedstawiła informacje w temacie limitów odbieranych w punkcie 

selektywnej zbiórki odpadów komunalnych w ramach ponoszonej opłaty oraz kosztu 

przekazania odpadów ponad limit. Dodała, że w zakresie odpadów biodegradowalnych 

w siedzibie Urzędu Gminy będzie można zakupić worki w cenie 19 zł.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 491 w sprawie określenia rodzaju dodatkowych usług 

świadczonych przez Gminę Świerklaniec w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości zamieszkałych, zagospodarowania tych odpadów, sposobu ich 

świadczenia oraz określenia wysokości cen za te usługi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, Tomasz 

Kania, Tadeusz Ledwoń, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, Jarosław Wasążnik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Kazimierz Flakus, Zbigniew Jarka, Łukasz Lesik 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Siwy 

Uchwała Nr LXI/469/22 w sprawie określenia rodzaju dodatkowych usług świadczonych przez 

Gminę Świerklaniec w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych, zagospodarowania tych odpadów, sposobu ich świadczenia oraz określenia 

wysokości cen za te usługi, stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  
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20.  Rozpatrzenie projektu uchwały nr 492 w sprawie zatwierdzenia rocznego 

sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Świerklańcu za 2021 rok.  

 

Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych wydała pozytywną opinię do projektu uchwały 

nr 492 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Świerklańcu za 2021 rok.  

W dyskusji udział wzięli: 

• Pani Beata Nycz – Gerlich, Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Świerklańcu, poinformowała, że wzorem lat poprzednich Samodzielny Publiczny Zakład 

Opieki Zdrowotnej w Świerklańcu uzyskał dodatni bilans finansowych. Dodała, że głównym 

źródłem finansowania był kontrakt zawarty z Narodowym Funduszem Zdrowia. W dalszej 

części odniosła się do sytuacji wywołanej przez pandemię COVID – 19 oraz wykonywanych 

w tym zakresie szczepień.  

• Pan Marek Cyl, Wójt Gminy, poinformował, że przedłożone sprawozdanie finansowe SPZOZ 

otrzymało pozytywną opinię i zostało zatwierdzone przez Radę Społeczną SPZOZ.  

• radny Zbigniew Jarka złożył podziękowania za pracę włożoną w dbanie o zdrowie 

mieszkańców w szczególności w trudnym okresie pandemii. W dalszej części wyraził swoją 

opinię, że Dyrektor SPZOZ powinna lobbować o realizację drugiego etapu modernizacji 

budynku Ośrodka Zdrowia w Świerklańcu.  

• Pani Beata Nycz- Gerlich, Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Świerklańcu, poinformowała, że lobbuje o realizację drugiego etapu modernizacji 

budynku Ośrodka Zdrowia w Świerklańcu. W dalszej części przedstawiła przykład braku 

szacunku do lekarzy.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 492 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Świerklańcu za 2021 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Jacek Grysko, 

Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, 

Eugeniusz Wajs, Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Siwy 

Uchwała Nr LXI/470/22 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Świerklańcu za 2021 rok, stanowi 

załącznik nr 19 do protokołu. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 493 w sprawie zmian w budżecie gminy 

na 2022 rok. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 493 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 

W dyskusji udział wzięli: 

• Pani Anna Hojka, Skarbnik Gminy, przedstawiła zmiany wprowadzone do budżetu gminy na 

2022 rok zmiany. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 493 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Jacek Grysko, 

Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, 

Eugeniusz Wajs, Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Siwy 

Uchwała Nr LXI/471/22 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok, stanowi załącznik nr 20 do 

protokołu.  
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22. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 494 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Świerklaniec na lata 2022 – 2037.  

Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 494 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Świerklaniec na lata 2022 – 2037. 

W dyskusji udział wzięli: 

• Pani Anna Hojka, Skarbnik Gminy, poinformowała, że zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Świerklaniec na lata 2022 – 2037 wynikają ze zmian wprowadzonych do 

budżetu gminy na 2022 rok.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 494 w sprawie zmiany Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy 

Świerklaniec na lata 2022-2037. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Jacek Grysko, 

Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, 

Eugeniusz Wajs, Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Siwy 

Uchwała Nr LXI/472/22 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Świerklaniec 

na lata 2022 – 2037, stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

 

23.  Przyjęcie protokołu z sesji w dniu 28.04.2022 r.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jarosław Wasążnik poinformował, że w związku z tym, że do 

Biura Rady Gminy nie wpłynęły pisemne zgłoszenia do treści protokół, to na podstawie § 43 

statutu Gminy Świerklaniec protokoły z sesji w dniu 28.04.2022 r zostaje przyjęty bez konieczności 

głosowania.  
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24.  Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał Rady Gminy, działalności 

w okresie międzysesyjnym oraz innych istotnych dla Gminy spraw. 

W dyskusji udział wzięli: 

• Radny Łukasz Lesik zwrócił się z prośbą o przedstawienie informacji na temat spotkania 

z Górnośląsko -Zagłębiowską Metropolią w zakresie instalacji do przetwarzania 

bioodpadów.  

• Pan Marek Cyl, Wójt Gminy, poinformował, że Górnośląsko -Zagłębiowska Metropolia 

wprowadza dwa kierunki działania w zakresie rozwiązania problemu wzrastających kosztów 

przetwarzania bioodpadów. Następnie przedstawił szczegółowe informacje w tym zakresie.  

• radna Jolanta Bubalik zwróciła się z zapytaniem, czy został ogłoszony przetarg na budowę 

chodnika w ciągu DW 911 łączącego Orzech z Piekarami Śląskimi.  

• Pani Anna Kubica, Zastępca Wójta Gminy, poinformowała, że przetarg został ogłoszony 

w dniu dzisiejszym w Biuletynie Informacji Publicznej Miasta Piekary Śląskie. Dodała, że 

otwarcie ofert zostało zaplanowane na dzień 10 czerwca 2022 r. 

• radny Zbigniew Jarka zwrócił się z zapytaniem dotyczącym odtworzenia nawierzchni po 

budowie kanalizacji sanitarnej w Gminie Świerklaniec w zakresie ulic w ciągu, których był 

budowany tranzyt.  

• Pani Anna Kubica, Zastępca Wójta Gminy, przedstawiła szczegółowe informacje na temat 

odtworzenia nawierzchni dróg po wykonanych pracach budowlanych. W dalszej części 

przedstawiła sytuacje w związku z wnioskami wykonawców o waloryzację kwoty kontraktu. 

Następnie przedstawiła sposób wyliczenia waloryzacji.  

• radny Michał Nolewajka (Ad Vocem) zwrócił się z prośbą, aby skrupulatnie dokonać 

sprawdzenia sposobu odtworzenia wszystkich chodników, które uległy uszkodzeniu 

w wyniku prowadzonych prac.  

 

Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał Rady Gminy, działalności w okresie 

międzysesyjnym oraz innych istotnych dla Gminy spraw, stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

 

25.  Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami, 

stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  
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26.  Informacje i komunikaty w sprawach bieżących. 

W dyskusji udział wzięli: 

• Pan Marek Cyl, Wójt Gminy, zaprosił na rodzinny weekend do Parku w Świerklańcu z okazji 

dnia dziecka, które odbędzie się w dniach 04 i 05 czerwca 2022 r. oraz przedstawił zakres 

zaplanowanych atrakcji.  

• radny Adam Francik poinformował, że wyjazdowa Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji 

odbędzie się 06 czerwca 2022 r. o godz. 17:00 

• radny Michał Nolewajka (Ad Vocem) poinformował, że na wspomniane posiedzenie Komisji 

Gospodarki, Budżetu i Inwestycji zostanie podstawiony busik.  

 

27.  Zakończenie. 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy Świerklaniec o godz. 17:11 

zamknął LXI sesję Rady Gminy Świerklaniec.  

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: B. Bzdziuch 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

 


